
Zápis č.2 l 16

z jednáni Rady JmKO ČUS, konané dne 16. 5.2014 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Jiří Zorník, Jiří Sýkora, Štěpen Říha, Jaroslav Štěpán, Josef
Vrba, Rudolf Drnec, Pavel Korvas, Petr Síma

Hosté: Jakub Koudelka - manažer krajského Servisního centra sportu Jm KO CUS,
Marta Gabrielová - asistentka manažera

Omluveni: Rudolf Potsch, Petr Vrážel

Jednání zaháji| a řídil předseda Jm KO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. Termín a program VH
2. Odsouhlasení hospodaření JmKO ČUS ,a rok 2015 a schválení

rozpočtu na rok 2016
3. Finance
4. udělení licence svazu Národní házené
5. Informace - dotace MŠMT program VIII, nábory v okresech, kroužky na školách
6. Různé

1. Termín a program VH
Termín Valné hromady byl přítomnými odsouhlasen na čtvrtek 9.6.2016 v 15h

v zasedací místnosti haly Morenda, Vídňská 9. Je třeba rozeslat pozvánky přesně podle
stanov, tj. svazová část - každý 1 mandát, re§ionální část - každý okres 3 mandáty.

Usnesení KR č. 1612llz KR projednala předložené informace a

schvaluje: termín konání 15. Valné hromady JmKO ČUS na g.6.2016,

ukládá: včas svolat a připravit všechny potřebné materiály na Valnou hromadu lmrO ČUS

odpovídá: Jakub Koudelka

2. Odsouhlasení hospodaření JmKO čUS za rok 2015 a schválení roznočtu na rok 2016

Manažer SCS p. Jakub Koudelka objasnil dotazy k předloženému rozpočtu. Rozpočet
je informativní, bude schválen na valné hromadě.

Usnesení č.1,61212: KR projednala předložené informace a

schvaluje: hospodaření JmKO ČUS ,a rok 2015 a rozpočet na rok 2016

ukládá: doplnit komentář k rozdílům mezíp|ánem a skutečností

odpovídá: Jakub Koudelka



3. X'inance

Pan Blaha potvrdil, že z MŠMT ještě nepřišli žádné penize a klubům docházi
trpělivost. Někteří přítomní se dotazovali na program VIII MŠMT. Klubům přišli peníze, ale
nemají smlouvy, potřebují vědět, jak mohou finance použít.

4. udělení licence svazu národní házené

Jakub Koudelka přednesl žádost Svazu národní házené o přijetí jejich Oblastní
soutěžní komise do Jm KO ČUS. r. Štěprin Říha vystoupil s dotazem, jak je organizována
oblastní komise Národní háaené. Podle jejich stanov třeba zjistit, aby mohli na valné hromadě
b:ít přiiati.

IGajská rada pověřuje manažera k doplnění žádosti a předložit k valné hromadě.

Usnesení č.161213z KR projednala předložené informace a

ukládá: doplnit žádost a předložit valné hromadě

odpovídá: Jakub Koudelka

Jakub Koudelka informoval přítomné o probíhajících akcích.

6. Různé

Štěpan Říha vystoupil s dotazem, zda
ne, nechá se doběhnout takjakje.

Dále požádal o zasí|ání informací o
mailem okresům a svazům.

budou na valné hromadě doplňující volby. Asi

dotacích z Jihomoravského krajského úřadu

Závér jednání patřil p. předsedovi Pavlu Blahovi, který
kvalitní jednání a ukončil jednání Krajské rady.

poděkoval přítomným členům za

1/^
Pavel Blaha

předseda

V Brně dne 12. 5.2aI6
Zapsa|a: M. Gabrielová


